

Troisième session, trentième Législature

Third Session, Thirtieth Legislature

ASSEMBLÉE NATIONALE DU QUÉBEC

NATIONAL ASSEMBLY OF QUÉBEC

Projet de loi n° 65

**Loi modifiant la Loi des
accidents du travail**

Première lecture

Bill No. 65

An Act to amend the

Workmen's Compensation Act

First reading

M. HARVEY (Jonquière)

L'ÉDITEUR OFFICIEL DU QUÉBEC
CHARLES-HENRI DUBÉ
QUÉBEC OFFICIAL PUBLISHER

1975

Projet de loi n° 65

Loi modifiant la Loi des
accidents du travail

SA MAJESTÉ, de l'avis et du consentement de l'Assemblée nationale du Québec, décrète ce qui suit:

1. La Loi des accidents du travail (Statuts refondus, 1964, chapitre 159) est modifiée en remplaçant dans les articles 12, 42 et 90 les mots « neuf mille » par les mots « treize mille cinq cents ».

2. La présente loi s'applique aux accidents survenus après le 31 décembre 1975.

3. La présente loi entre en vigueur le 1^{er} janvier 1976.

Bill No. 65

An Act to amend the
Workmen's Compensation Act

HER MAJESTY, with the advice and consent of the National Assembly of Québec, enacts as follows:

1. The Workmen's Compensation Act (Revised Statutes, 1964, chapter 159) is amended by replacing the words "nine thousand" in sections 12, 42 and 90 by the words "thirteen thousand five hundred".

2. This act applies to accidents that occurred after 31 December 1975.

3. This act shall come into force on 1 January 1976.

NOTE EXPLICATIVE

Ce projet hausse de \$9,000 à \$13,500 le salaire maximum dont il doit être tenu compte pour la fixation des compensations.

EXPLANATORY NOTE

The object of this bill is to increase the maximum of earnings to be taken into account in establishing the amount of compensation, from \$9,000 to \$13,500.